
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

CPME 
Certificate in Construction Project Manager Essentials 
建造項目經理精要證書 
 
This programme aims to equip young construction professionals with multifaceted knowledge and skillset to act as a 
proficient project manager on modern construction projects. 
此課程旨為建造專業人士提供多方面項目管理技巧及專業知識，通過實踐高效管理以完成項目。 
 
The course content includes Partnering and Collaboration; Practical NEC Skills; Statutory and Regulatory Framework; 
Project and Quality Management; Procurement and Cost Management; Adjudication and Other Dispute Resolution 
Methods. 
課程內容包括：夥伴關係與合作；新工程合約（NEC）實務技巧；法規及監管架構；項目與質素管理；採購與成本管理；

裁決及糾紛解決方法。 

 
Lecturer 
講師 

Professionals / HKIC Lecturers 
專業人士 / 香港建造學院講師 

Medium of Instruction 
授課語言 

Cantonese supplemented with English technical terms 
廣東話輔以英文詞彙 

Study Mode 
課程制式 

Part-time evening  
夜間部份時間制 : 19:00-22:00 

Duration 
授課期 

18 hours 
18 小時 

Venue 
上課地點 

HKIC, Kowloon Bay Campus, 44 Tai Yip Street, Kowloon Bay, Kowloon 
九龍 九龍灣大業街 44 號 香港建造學院 九龍灣院校 

Admission 
Requirements 
入學條件 

(i) Holder of a Bachelor degree in an architectural, engineering or construction discipline; AND 
(ii) At least 5-year working experience on construction projects 
(i) 持有建築學/工程學/建築工程相關範疇的學士學位；及 
(ii) 具有至少五年建造工程經驗 

Award of Certificate 
證書頒發 

Students who attend 18 hours (100% attendance rate) of the programme will be granted the Certificate 
of Completion 
學生出席整個 18 小時的課程 (100%出席率) 可獲發結業證書 

Course Fee 
課程費用 

$2130 

Enquiry 
查詢課程 

21009000 / 21009892 

Application Method 
報名方法 

Please apply online on SPDC portal 
請透過建造專業進修院校的網上報名系統報名 
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